
 

 

 

 

 

 

 

Dagsorden og referat til skolebestyrelsesmøde d. 28. januar 2025 

 

 

 

 

 

Mødedeltagere: 

 

Forældrevalgte: 

Astrid Helin, Camilla Holse, Connie Nyboe, Helle 

Marie Kieler Koefoed, Kathrine Velin Hansen, 

Nadia Friis, Rikke Ørgreen Nielsen 

 

Medarbejdervalgte: 

Maja Sambleben 

Helene Kluge 

 

Elevvalgte:  

Formand Samasti Koli, 9.y 

Næstfo rmand August Madsen, 8.x 

 

Ledelse:  

Anne-Margit Lassen 

Morten Bambara 

Ditte Krejsler 

Dato: d. 28. januar 

2025 

Mødeleder: Rikke.  

Tid: kl. 18.00 – 

21.00 

Gæster: 

  Afbud:  

  

Sted: Personalerum-

met. 

Referent: Ledelsen på skolen 

 

 

 

Dagsordenpunkt 

 

 

Formål 

 

Tid 

 

Beslutning/referat 

 

Ansvar 

1. Godkendelse af re-

ferat. 

Beslut-

ning 

18.00 Referat godkendt Mødele-

der 

2. Godkendelse af 

dagsorden 

Beslut-

ning 

18.02 Dagsorden godkendt Mødele-

der 
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3. Meddelelser fra 

elevrådet 

Elevrådet kommer med deres 

meddelelser 

Oriente-

ring og 

evt. drøf-

telse 

18.05 Der er fokus på gallafest på 8-

9. årgang.  

Der er budgetønske ift. lys og 

lyd til festen, hvilket er bevil-

get.  

I fælleselevrådsmøde planlæg-

ges et postløb.  

Der skal laves skilte til toiletter. 

Motionsløb vil udskolingen 

gerne have ændret. De ønsker 

et andet koncept.  

Glade for de nye møbler 

De ønsker at få afkortet deres 

skoledage.  

Der arbejdes med fester i alle 

elevråd 

 

 

Ele-

verne 

4. Høj begavelse 

Høj begavelse er højt på 

dagsordenen i hele landet, og 

bestyrelsen får et oplæg om, 

hvordan vi har grebet det an 

på Boesagerskolen i første 

omgang. 

 

Oriente-

ring/tilsyn 

18.15 Lotte Aagaard (leder i indsko-

lingen) holder et oplæg om høj 

begavelse.  

Særlige forudsætninger 130 

derover højt begavet. 

Det er vigtigt at man vide at 

man kan være dygtig uden 

nødvendigvis have høj bega-

velse.  

Lotte gennemgår overordnede 

kendetegn på høj begavelse. 

Børn på 1. årgang kan blive 

screenet ved mistanke om høj 

begavelse.  

Skolen skelner imellem børn i 

trivsel og børn der ikke trives 

ved høj begavelse.  

Høj begavelse skal som ud-

gangspunkt løses med differen-

tiering i klasserummet.     

Lotte viser værktøjet til 1. år-

gang.   

Ditte og 

Lotte 

5. Revideret princip 

om kontaktforæl-

drerollen 

Astrid og jeg har gennemgået 

princippet og rettet de små 

ting og slettet et par afsnit, 

Drøftelse 

og beslut-

ning 

18.40 Anne-Margit ser på formulerin-

gerne nogle enkelte steder og 

genfremsender med referatet 

og herefter godkendt. 

Anne-

Margit 

og 

Astrid 
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som vi talt om til mødet i no-

vember 

 

Bilag: Kontaktforældreopga-

ven på Boesagerskolen 

 

6. Møde med kontakt-

forældre på 0.årg. 

Oplægget til mødet er ligele-

des revideret og skal godken-

des af bestyrelsen 

 

Bilag: Skolebestyrelsens 

møde med kontaktforældre 

på 0.årg. 

Drøftelse 

og beslut-

ning 

18.50 Godkendt Anne-

Margit 

og 

Astrid 

7. Afkortning af skole-

dagen til kom-

mende skoleår 

Skolebestyrelsen skal tage 

stilling til, hvor meget skole-

dagen skal afkortes til næste 

skoleår. 

 

Bilag: Ansøgning om afkortet 

skoledag 

Oriente-

ring/be-

slutning 

19.00 

 

Morten fortæller om den nye 

timefordelingsplan i de kom-

mende år.  

Med den nye Aftale om Folke-

skolen er der mulighed for af-

kortning af skoledagen ligesom 

hidtil og i indskolingen øges 

disse muligheder. Skolebesty-

relsen beslutter af fastholde 

klassens tid på alle årgange, og 

fastholde samme mødetid i ind-

skolingen, men afkorte mest 

muligt derudover.  

 

  

Anne-

Margit/ 

Rikke 

8. Indskrivning til 

kommende skoleår 

Oriente-

ring 

19.15 Boesager får 5 klasser med 119 

børn.  

Anne-

Margit 

9. Evt. 

Anvendelse af midler tildelt til 

trivselsindsats 

 19.20 Brugertilfredshedsundersøgel-

sen sluttede fredag. Vi har for-

bedret vores resultater i den 

første analyse, men vi er ikke 

færdige med analysearbejdet 

endnu.  

345 har svaret.  

 

Astrid foreslog, at midlerne til 

trivselsindsatsen blev brugt til 

at ansætte en bevægelsesvej-

leder, der kan understøtte be-

vægelse i undervisningen. Vi 

aftale at afvente en fremtidig 

Alle 
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strategi til vores temamøde i 

februar. 

10. Pause  

 

 19.35   

11. Fremlæggelse fra 

arbejdsgrupper. 

Oriente-

ring og 

drøftelse 

19.45 Grupperne fremlægger deres 

status:  

Bestyrelse er godt i gang med 

deres princip for trivsel, og er 

kommet et godt stykke i be-

skrivelsen af indsatsen overfor 

elever og medarbejdere. Grup-

perne fik mandat til at videre-

føre deres arbejde og melde til-

bage til bestyrelsen, når de var 

nået et skridt videre i deres ar-

bejde. 

Alle 

12. Trivselsmålingen 

Trivselsmålingen løber snart 

af staben og bestyrelsen drøf-

ter processen både før og ef-

ter 

 

Bilag: Handleplan for triv-

selsarbejdet og årshjul for 

trivselsmålingen. 

Drøftelse 

og beslut-

ning 

20.10 Bestyrelsen anerkendte den sy-

stematik, som allerede findes 

på skolen og tilslutter sig de 

dokumenter, der allerede eksi-

sterer omkring arbejdet.  

 

Anne-

Margit 

13.  Tilbagemelding fra 

skoleudviklings-

samtalen 

 

Der var skoleudviklingssam-

tale d. 10. jan., og bestyrel-

sens orienteres om forløbet.  

 20.25 Det var et godt møde. 2 konsu-

lenter og en skolechef.  

Samtalen 5 oplæg.  

- ADHD 

- Karaktergivning 

- Fritidspædagogik 

- Klassekonferencer 

- Vision for skolen 

Der var en meget positiv skole-

chef.  

Der er et strategimøde i feb. 

Og der skal bestyrelsen tættere 

på.  

Kathrine 

14. Møderække for 

kommende år 

 

Bilag: Møderække for kom-

mende skoleår 

 20.35 Evt. flyttes møderne til næste 

år 17.30-20.30. Godkendes 

næste gang. 

Anne-

Margit 

15. Meddelelser fra for-

manden 

Oriente-

ring 

20.45 Ikke noget nyt Rikke 
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16. Meddelelser fra 

skolens ledelse 

Oriente-

ring 

20.50 

– 

21.00 

Skolens meddelelser blev gen-

nemgået. 

 

Anne-

Margit 

 

Næste møde d. 26. februar 2025 kl. 18.00 – 21.00 

 

 

Punkter til kommende møde 

 


